

A DAYS 3 NIGHT SEMPORNA OWC TRIP SABAH

Promotion Period: Now Until 31 Dec 2022 Travelling Period: 30 Jun Until 31 Dec 2022 GROUND ARRANGEMENT ~ (T/C GRD-4MSD) | UPDATED: 070CT2021

行程简介 TRAVEL ITINERARY

DAY 1 TAWAU AIRPORT - SEMPORNA

Arrive to Tawau Airport

Transfer to Hotel Check-In

Transfer to Dive Center

Knowledge development refers to learning about the basic principles and procedures in scuba diving.

•You start watching a 5 hour Padi DVD plus you need to answer all 5 knowledge reviews for each chapter in the book.

•After lunch you try your equipment on and learn how to assemble and dissemble your gear.

•At the end of the day with your instructor you revise the knowledge reviews and then do the Padi exam.

DAY 2 SEMPORNA

Enjoy Simple Breakfast

Gather at diving center

At this stage, learners get their first experience in the water giving them more confidence underwater.

By the end of the dive you will comfortable and ready for the next big step.

DAY 3 SEMPORNA

Enjoy Simple Breakfast享用简单早餐Gather at diving center前往潜水中心集合With all the theory learned and practice dives,
one is now knowledgeable enough to fully experience
what it is like to be a scuba diver.通过学习所有理论
足够的知识,可以

DAY 4 SEMPORNA – TAWAU AIRPORT

Transfer to Tawau Aiport Home Sweet Home 抵达沙巴斗湖国际机场

前往酒店入住

前往潜水中心集合

学习[理论课],理论可分为5个单元。 学习完毕之后会有一个考试来考取理论课课程证。

• 您开始观看 5 小时的 Padi DVD, 此外您还需要回答本书每一章的所有 5 条知识评论。

 午餐后,您可以试穿装备并学习如何组装和拆卸 装备。

• 在一天结束时,您将与您的教练一起修改知识 复习,然后进行Padi考试。

享用简单早餐 前往潜水中心集合 在这个阶段 学习老7

在这个阶段,学习者在水中获得了他们的第一次体验,这让他们在水下更有信心。

潜水结束时,您会感到舒适并准备好进行下一步。

前往潜水中心集合 通过学习所有理论和实践潜水,您现在已经具备 足够的知识,可以充分体验成为一名水肺潜水员。

送往机场 回到美丽的家园



Semporna Wings Hotel

Semporna Neo Paly Hotel



ADULT or CHILD

Twin / Triple Room Sharing (MYR) PER PAX

OWC PACKAGE GV5		
HOTEL TYPE	PRICE RATE	SINGLE SUPP
Semporna Wing's Hotel	RM 1498	RM 150
Neo Paly Hotel Deluxe Room (No Window)	RM 1598	RM 345
Neo Paly Hotel Deluxe Room (With Window)	RM 1698	RM 445

Remarks:

- Min. 5 adults per booking (GV5).
- No child rates apply.
- Extension night charges:
- a. Semporna Wing's Hotel RM150/room/night
- b. Semporna Neo Paly (Deluxe room no window) RM200/room/night
- c. Semporna Neo Paly (Deluxe room with balcony) RM300/room/night
- Wings Hotel and Neo Paly simple breakfast include bread, biscuit, jam, tea & coffee.
- Included entrance fees/jetty fees/island fees stated as per itinerary and snorkeling equipment.
- Tour packages are only applied for Malaysian.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- Excluded international/domestic air ticket.
- Meal stated as per itinerary.
- Non-refundable deposit of RM150/pax upon booking confirmation.
- Agent collection fees RM30/pax.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice Any special event's surcharge / block out date TBA upon booking confirmation.